
Term Loan Application Form 
有期貸款申請表 

To : The Bank of East Asia, Limited("BEA") 
致 : 東亞銀行有限公司(「東亞銀行」) 

Date : 
日期: _________________________ 

I/We wish to apply for a Term Loan  (    □    new loan           □     loan extension    ) 
本人（等）欲申請有期貸款                        新貸款                        舊貸款延續 

Name of Applicant 
申請人姓名 
Account No. 
賬戶號碼 
Telephone No. 
電話號碼 
Contact Person 
聯絡人 
Loan Amount and Currency 
貸款金額及貨幣 

Interest Rate 
利率 

□ BEA HKD Prime Rate        __________________ % p.a. or HIBOR 

 __________________ % p.a. whichever is . 
以較           之東亞銀行港元最優惠利率   _________________ 厘
年利率或香港銀行同業拆息利率                     ________________ 厘年利率.

□ Others: 
其他   ：_______________________________________________________

Drawdown Date 
提取日期 
Period 
期限 

(For Team Loan repaid upon maturity only) 
(只適用于到期日償還貸款) 

From             to 
由               至

No. of Instalment 
分期期數 

(For Term Loan repaid by instalment only) 
(只適用于分期償還貸款) 

Repayment 
還款方式 

(For Term Loan repaid by instalment only) 
(只適用于分期償還貸款) 

□ Constant Instalment :
分 期金額    :  ______________________________________________    

□ Constant Principal     plus interest 
固定本金 :  ____________________________________ 另加利息 

□ Principal Repayment Frequency    □ Monthly    □ Others
還本週期                                                每 月              其他    _____________________ 

□ Interest Repayment Frequency     □ Monthly    □ Others 
還息週期                                                每 月               其他   _____________________ 

□ Others : 
其他     : ________________________________________________________

Please credit the loan amount to my/our account no. maintained with BEA. 
請 把 貸 款 進 帳 本 人 (等) 之 東 亞銀行賬戶號碼  _____________________________________ 。 

For Term Loan repaid upon maturity 適用於到期日償還貸款 
I/We shall repay BEA the above loan amount together with interest thereon on______________________. I/We hereby authorise BEA to debit 
my/our account no. ______________________________for the loan amount, interest, any late charge for overdue payments and any other charges 
incurred. Nevertheless BEA reserves the right to debit my/our account for the interest on a monthly basis.  
本人（等）會在_________年__________月__________日償還以上貸款，包括利息。本人（等）並授權東亞銀行得自本人（等）之          
帳戶號碼___________________________扣除貸款金額，利息，逾期未還款項之附加費，及一切服務費用。但東亞銀行仍有權按月在   
本人（等）之上述帳戶扣除每月利息。 

For Term Loan repaid by instalment 適用於分期償還貸款 
I/We shall repay the above loan amount by instalment and interest payable thereunder on the ______________ day of each instalment or, if          
the debit on that day is unsuccessful, on succeeding days until payments is received by you. I/We hereby authorise BEA to debit my/our account    
no. __________________________for each instalment and interest payable thereunder together with any late charge for overdue 
instalment payments and any other charges incurred. 
本人（等）會在每期之______________日以分期方式償還以上之貸款金額及利息，如未能如期付款，則順延至下一個工作天支取，直至

東亞銀行收妥款項爲止。本人（等）並授權東亞銀行得自本人（等）之賬戶號碼________________________________扣除每期供款     
及利息，包括逾期未還款項之附加費，及一切服務費用。 
I/We further acknowledge that BEA has the right to change the interest rate, number of instalments and instalment amount at its discretion with 
prior notice. 
本人（等）並同意東亞銀行在預先通知下，有權改變利息，分期期數及分期金額。 
I/We hereby confirm that I/we have read and understood the Terms and Conditions of Term Loan Application (with version number GF 452 
(07/2011) T&C PDF) [click here to download] and agree to be bound by them. 
本人（等）確定本人（等）已閱畢及了解有期貸款申請之條款及細則(版本編號 GF 452 (07/2011) T&C PDF) [按此下載]，並同意受其約束。 

___________________________________________________ 
Signature(s) of Applicant(s) 申 請 人 簽 署 

GF 452 (07/2011) PDF 

For Bank Use Only 
Registered 
By: 

Referral: 
(Date) 
(Time) 

Checked: 
By: 

Approval: 
(Date) 
(Time) 

S.V.

http://www.hkbea.com/pdf/en/Loan_Services/GF_452_Term_Loan_Application_Form_tnc.pdf
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